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Pensionärsrådet 

Närvarande  

Ordinarie ledamöter: 

Donald Monvall, ordförande  PRO 

Yvonne Wheeler   PRO 

Lena Bosticco    PRO 

Gun Marie Gunnars   SPF 

Ersättare:  

Barbro Kregert Lyden   PRO  

Viola Karlström   PRO 

Olle Eriksson    SPF  

 

Anmält förhinder 

Gunilla Carlén , vice ordförande SPF  

Karl-Erik Jansson   SPF 

Ulla Anjou    PRO 

 

I tjänsten: 

Kerstin Medin, avdelningschef 

Malin Lejonqvist, sekreterare i rådet 

Muriel Barrientos, verksamhetscontoller 

 

Tidpunkt: Måndag den 21 januari 2019 klockan  

10.00-11.30 

Lokal: Tumultet, Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Malin Lejonqvist 

 

Justerare: 

 

 

__________________________________________________   

Donald Monvall                Gun-Marie Gunnars 
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§ 1  Mötet öppnas  

Donald Monvall öppnar mötet och hälsar alla 

välkomna.  

 

§ 2  Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3  Val av ordförande och vice ordförande 

Donald Monvall valdes till ordförande för 2019. 

Utseende av vice ordförande bordläggs till kommande 

sammanträde den 25 februari 2019. 

 

§ 4  Val av justerare av dagens protokoll  

Donald Monvall och Gun-Marie Gunnars justerar 

dagens protokoll senast den 24 januari 2019 kl 12.00 

 

§ 5  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 6  Verksamhetscontoller Muriel Barrientos berättar 

om hanteringen av synpunkter och klagomål samt 

uppföljning av verksamheter inom äldreomsorgen 

 

§ 7  Pensionärsrådets sammanträdestider 2019 

 Sammanträdestider godkänns. 

 

§ 8  Årsplanering 2019 

  Årsplanering godkänns. 

 

§ 9  Rådets balanslista 

  Balanslista godkänns. 

  

§ 10  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 21 januari 2019 

  

Pensionärsrådet framför synpunkter på följande 

ärende:  

  

 Ärende 11, 12 och 13. Upphandlingsärenden 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet önskar möjlighet att påverka 

dessa ärenden och ha insyn i dem. För några år 

sedan fick pensionärsrådet möjlighet att vara med 

och tycka till om upphandlingar. Skulle man kunna 

införa den ordningen igen?” 
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 Ärende 14. Samråd om Riddersvik, del av 

Hässelby Villastad 36:1 med flera 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet anser att alla lägenheter bör 

vara hyreslägenheter. Pensionärsrådet vill å det 

skarpaste understryka att busstrafiken måste 

byggas ut med tätare turer mellan Vällingby och 

Jakobsberg samt mellan Backlura och Hässelby 

Strand. I sammanhanget vill pensionärsrådet 

påminna om behovet av att bygga ut närtrafiken så 

att den omfattar hela stadsdelen. Pensionärsrådet 

vill också understryka att alla busshållplatser inom 

stadsdelen måste anpassas till alla kategorier av 

befolkningen såsom till exempel äldre, barn och 

personer med funktionsvariationer.” 

 

 Ärende 18. Inkomna handlingar (utdrag ur 

diarium) 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet efterfrågar en redovisning av de 

ärenden som rör deras frågor.” 

Muriel Barrientos svarar: 

”Oftast handlar synpunkter och klagomål på att 

beviljad insats inte utförts som den ska eller inte 

har utförts alls. Varje synpunkt och klagomål 

hanteras, vanligen inom tio dagar. Den som 

framfört synpunkten eller klagomålet får en 

bekräftelse på att det mottagits och behandlas. Alla 

synpunkter och klagomål skall bemötas med en 

åtgärd eller en plan.” 

 

 

§ 11 Anmälan av inkomna handlingar 
Protokoll nr 10 fört vid sammanträde för 

kommunstyrelsens pensionärsråd den 4 december 2018 

lägga till handlingarna. 

 

§ 12  Information från stadsdelsförvaltningen 

 

Kerstin Medin berättar: 

 

”Verksamhetsberättelse 2018 och verksamhetsplan 

2019 administreras ut till rådet så snart dessa dokument 
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färdigställts. Vi får anledning att återkomma till dessa 

men vi kan säga att trygghetsfrågan är högt prioriterad 

även framgent. Stadsdelsförvaltningen har ett tufft 

ekonomiskt läge när vi går in i 2019.” 

 

Rekrytering av ny avdelningschef inom äldreomsorg 

har gått in i slutskedet. Förhoppningsvis har vi snart en 

ny chef på plats. 

 

§ 13 Rapport från förtroenderåd 

 Ingen rapport att lämna denna gång. 

  

§ 14 Övriga frågor 

 Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

 Busstrafiken till Bromma Geriatrik har dragits om 

(avser buss nr 115). Busshållplatsen har flyttats längre 

bort från ingången till Bromma geriatrik. SL säger att 

man inte kan vända på området och därför inte kör in 

där. Pensionärsrådet tycker att det är anmärkningsvärt 

att busshållsplatsen flyttats längre bort från entrén och 

kräver en busshållplats, som tidigare, utanför entrén. 

   

§ 15  Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum måndag 25 februari 

2019. 

 

§ 16  Mötet avslutas 

  Mötet avslutas klockan 11.30 

 

Pensionärsrådets balanslista 2019-01-21 

 

1. Rådet önskar detaljplaner från Hässelby-Vällingby 

stadsdelsområde.  

Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att se efter om 

detta önskemål är möjligt att tillgodose. 

2. Catharina Liljedahl, ekonomichef kommer att bjudas in 

till rådet under vårterminen 2019 för att redogöra för 

fördelning av medel på äldreområdet. 

3. Rådet önskar redovisning av uppföljning av 

Trygghetsrådets arbete under vårterminen 2019. 

 


